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10. седница Локалног антикорупцијског форума града Крагујевца 
 
Време одржавања: 01.04.2021. године у 12 часова 
Место одржавања: Свечана сала Правног факултета у Крагујевцу 
 

 
ДНЕВНИ РЕД 

 
 

1. Усвајање записника са девете седнице Локалног антикорупцијског 
форума града Крагујевца 
 
2. Преглед активности у припреми годишњег извештаја о раду ЛАФ-а 
 
3. Предлог о термину и локацији изложбе поводом ликовног и 
литерарног конкурса 
 
4. Предлог одлуке о именовању чланова жирија за конкурс 
 
5. Разно 
 
 

Председник ЛАФ-а града Крагујевца 
 

Зорица Сорак 
 
 



Записник са 10. седнице Локалног антикорупцијског форума  града 
Крагујевца, одржане 01.04.2021. године 
 
Место одржавања: Свечана сала Правног факултета 
Време одржавања: 12 часова 
 
Присутни чланови: 
- Зорица Сорак, председник 
- Бојана Миликић, заменик председника 
- Проф. др Зоран Јовановић 
- Aсистент мастер правник Драгана Спасић 
- Никола Ивковић 
 
Присутан и Иван Лазић, координатор за спровођење активности из 
ЛАП-а. 
 

 
ДНЕВНИ РЕД СЕДНИЦЕ 

 
 

1. Усвајање записника са девете седнице Локалног антикорупцијског 
форума града Крагујевца 
 
2. Преглед активности у припреми годишњег извештаја о раду ЛАФ-а 
 
3. Предлог о термину и локацији изложбе поводом ликовног и 
литерарног конкурса 
 
4. Предлог одлуке о именовању чланова жирија за конкурс 
 
5. Разно 
 
На почетку седнице констатован је број присутних чланова и утврђено 
је да постоји кворум за рад и одлучивање.  
 

I 
 

Једногласно је усвојен записник са девете седнице Локалног 
антикорупцијског форума града Крагујевца. 

 



II 
 

Зорица Сорак, председница ЛАФ-а, позвала је остале чланове да изнесу 
анализу информација које су добили о реализованим мерама из ЛАП-а. 
Чланови ЛАФ-а су дали преглед информација о скупљању мера из 
ЛАП-а, на основу области које су задужили. Неке области су већ 
комплетиране, а негде још увек фале информације. Урађена је анализа 
по областима, где је свако од чланова Форума констатовао које су мере 
реализоване, а које нису, односно које области нису покривене 
повратним информацијама од надлежних градских управа. На основу 
консултација са координатором за ЛАП, Иваном Лазићем, договорено 
је се поново пошаљу маилови начелницима из Градске управе: Јелени 
Бојовић, Николи Рибарићу, Данијели Дробњак, Биљани Новосел, 
Драгици Андрић и Славици Нешковић. Иван Лазић је дао предлог да са 
Зорицом Сорак оде у понедељак, 05.04.2021. код надлежних начелника 
у Градској управи како би се процес прикупљања информација о 
мерама из ЛАП-а комплетирао. 

 
III 

 
Зорица Сорак је обавестила остале чланове да је са Иваном Лазићем 
била на састанку код директора Средње стручне школе, Синише 
Којића, поводом отварања изложбе за ликовни и литерарни конкурс 
„Можеш да купиш звање, али не и знање“ и да је договорено да термин 
за отварање буде 12.05.2021. у 12 часова у галерији школе. Зорица и 
Иван су истакли да је галерија Средње стручне школе адекватан 
простор за организовање овакве изложбе што су остали чланови 
једногласно прихватили.  

IV 
 

Зорица Сорак је предложила чланове жирија за одабир најбољих радова 
поводом изложбе коју организује ЛАФ града Крагујевца заједно са 
УСАИД-ом и то: Бојану Миликић (заменик председника ЛАФ-а), 
Војислава Илића (професор ликовне уметности на ФИЛУМ-у), 
Владимира Средојевића (професор српског језика из Центра за 
образовање), а Иван Лазић је предложио Марију Ђоковић (координатор 
Канцеларије за младе Градске управе) и Бојана Павловића (директор 
Градске туристичке организације), као председника жирија. Остали 
чланови су овај предлог једногласно прихватили. 

 



V 
 

Поводом ове тачке прво се јавио проф. др Зоран Јовановић који је рекао 
да се нада ће трибина о борби против корупције на Правном факултету 
моћи да се реализује у најскорије време, ако то епидемиолошки услови 
дозволе. Потом се јавила Бојана Миликић која планира да спроведе 
истраживање о утицају корупције на здравље становништва заједно са 
колегама са Медицинског факултета и напоменула да се нада да ће то 
моћи да спроведе до краја ове године. Онда се јавио Никола Ивковић 
који је предложио да Правни факултет упути иницијативу Градској 
управи да се омогући накнада за рад и чланство у ЛАФ-у: Зорици 
Сорак, Бојани Миликић и Ивану Лазићу. Зорица и Иван су се захвалили 
на предлогу, али су напоменули да би и остали чланови Форума са 
Правног факултета требало да буду обухваћени овом иницијативом. 
Иван Лазић је подсетио чланове ЛАФ-а да је рок за достављање 
Годишњег извештаја о раду 13.04.2021., како би тај извештај прошао 
кроз Градско веће, надлежни скупштински одбор, пре него што дође на 
седницу Скупштине града која ће највероватније бити 23.04.2021. У 
току дискусије јавила се Злата Ђорђевић из организације 
„Транспарентност Србија“ која је предложила организовање трибине за 
чланове ЛАФ-а на одређену тему до краја априла преко ZOOM 
апликације. Чланови ЛАФ-а су се договорили да на следећем састанку, 
08.04.2021. године, одаберу тему која им је интересантна за предавање.   
 
 
Састанак се завршио у 13:30 часова. 
 
Записник водио, 

 
 

Иван Лазић 
 

Координатор за праћење ЛАП-а 
 
  
 
 


